
آرمان ملی: درگیری باشگاه های سرخابی فقط بین سرمربیان 
دو تیم نیست و در بین بازیکنان نیز شاهد جنگ رسانه ای هستیم. 

 کسر قرارداد استقلال؟!
باشگاه استقلال تصمیم گرفته است برای ثبت قرارداد گوستاوو 
بلانکو، ۱۰ درصد از قرارداد تمام اعضای تیم کم کند. ایسنا 25 
مهر ماه نوشت: » علی خطیر، مدیرعامل باشگاه استقلال و جواد 
نکونام، سرمربی این تیم در جلسه دوشنبه شب تصمیم گرفتند ۱۰ 
درصد از مبلغ قرارداد تمامی بازیکنان تیم کسر شود تا امکان ثبت 
قرارداد بلانکو، مهاجم آرژانتینی آبی پوشان فراهم شود. مدیران 
باشگاه استقلال منتظر بازگشت ملی پوشان این تیم هستند تا با 
برخی بازیکنان برای کسر مبالغ قراردادشان توافق کنند. باشگاه 
استقلال هفته گذشته اعلام کرد مجموع قرارداد اعضای این تیم 
۳2۳ میلیارد تومان شده است.« حدود یک هفته بعد یعنی روز 
سوم آبان ماه بود که مهر نوشت: به منظور ثبت قرارداد »بلانکو« 
در سازمان لیگ فوتبال قرار است امروز قرارداد تعدادی از بازیکنان 
تیم فوتبال استقلال کسر خواهد شد. گوستاوو بلانکو که با نظر 
مستقیم جواد نکونام به استقلال آمد تا بتواند مشکل آبی پوشان 
را در خط حمله برطرف کند با توجه به قانون سقف قرارداد هنوز 
نتوانسته برای آبی پوشان بازی کند. او در ابتدای حضورش و به 
دلیل نداشتن قرارداد تنها به صورت انفرادی تمرین کرد، اما با توجه 
به قول هایی که باشگاه استقلال به او داد به تمرینات گروهی اضافه 
شد اما هنوز نتوانسته با توجه به قانون جدید برای استقلال بازی 
کند. تعدادی از بازیکنان استقلال قرار است امروز بخشی از قرارداد 
خود را کسر کنند تا باشگاه بتواند به طور رسمی قرارداد بلانکو را در 

سازمان لیگ به ثبت برساند. 
 طعنه بیرو

علیرضا بیرانوند پس از تساوی پرسپولیس برابر صنعت نفت 
آبادان گفت: بازیکنان تیم های دیگر این را بدانند اگر پرسپولیس 
نبود با شما هم قرارداد میلیاردی نمی بستند. زیرا این بازیکنان 
آنقدر قوی شدند که هر باشگاهی اجازه می دهد بازیکنی که 
دو میلیارد ارزش او است، ۳۰ میلیارد قرارداد می بندد. باعث 

و بانی آن ما بازیکنان پرسپولیس هستیم که در این حد پول 
خوبی می گیرید. در واقع انقدر هزینه می کنند تا قهرمان شوند 
تا جلوی پرسپولیس را بگیرند و به ما بی احترامی می کنند. وی 
درباره دعوای سرمربیان سرخآبی ها گفت: نمی توانم وارد حاشیه 
میان مربیان تیم ملی شوم و جایگاه خاص خود را دارند و یحیی 
گل محمدی ملی پوش بود و بازی های زیادی انجام داد و جایگاه 
خاصی دارد و پیشکسوتی است که باید همه به سن، تجربه و 
کارهای او برای پرسپولیس چه بازیکنان و نیز مربی تیم حریف 
احترام بگذارند. بیرانوند ادامه داد: وقتی قرارداد بالای ۳۰ میلیارد 
می بندید و اگر دو میلیارد از قراردادت کم کردید، فکر نکنید که در 
واقع کم کرده اید زیرا اول فصل به خاطر پول های پارسال اعتصاب 
کردید و مسلما پول های پارسال را دریافت کردید که بعد از آن 
دو میلیارد کم کردید. از کجا مشخص است که از بیرون به آنها دو 
میلیارد را نداده اند. پرسپولیس تیمی است که در هفت سال اخیر۶ 
قهرمانی آورده است. دو فینال آسیا رفته و یک نایب قهرمان شده 
است. تمام بازیکنان به خودشان اجازه ندهند درباره بازیکنان 
پرسپولیس صحبت کنند. وی یادآور شد: درخواستی از فدراسیون 
فوتبال دارم که بندی را اضافه کرده که همه تیم ها علیه هم حرف 
می زنند و بیانیه می دهند و به ریش ما می خندند. نه جلوی تیم ها 
و نه مصاحبه ها را می گیرند و این اتفاق خوبی نیست. همه دوست 
دارند قهرمان شوند و پرسپولیس را جا بگذارند. سخت است و باید 
تحمل کنیم. شاید این اتفاق در آینده دوبرابر شود. تنها کار آنها بهم 

زدن تمرکز ما است و به نظرم هیچ کاری نمی توانند انجام دهند. 
 صحبت های پیشکسوت استقلال 

مهدی پاشازاده کاپیتان اسبق استقلال درمورد فداکاری 
بازیکنان این تیم و کسر قراردادهایشان برای بازشدن سقف 
بودجه باشگاه و ثبت قرارداد برخی بازیکنان مانند بلانکو، به 
فارس گفت: کار خیلی قشنگی بود. نشان دهنده روح تیمی و 
شخصیت خیلی بزرگ استقلال است. اینکه بازیکنان و هواداران 
تیم از خودگذشتگی دارند، نشان می دهد استقلال باشگاه 
بزرگی است. وی درمورد اینکه اعضای تیم پرسپولیس معتقدند 

کسرقرارداد بازیکنان استقلال یک دروغ است و طی روزهای 
اخیر کشمکش های رسانه ای زیادی بین بازیکنان و مربیان دو 
تیم به وجود آمد، اظهار داشت: این واقعا اتفاق خیلی بدی بود 
که امسال افتاد. در وهله اول برای اینکه سقف قرارداد بذاریم باید 
کارشناسی کنیم که سقف بودجه واقعی چقدر باشد. شما هرچقدر 
درآمد دارید، می توانید خرج کنید. این قانون را طور دیگری وضع 
می کنیم و این اتفاقات بد می افتد. اصلا در شان بازیکنان و مربیان 
دو تیم نیست که این اتفاقات بیفتد و این حرف ها زده شود. این 
مساله باعث شد هردو تیم تمرکزشان را از دست بدهند و هردو 
دربازی که می توانستند برنده باشند، مساوی کردند. با این اتفاقات 
اصل ذات ورزش و لذت کار را از یاد برده ایم. با این بی احترامی ها 
چیزی درست نمی شود و فقط احترام خودمان را از دست می دهیم. 
پاشازاده با اشاره به ادعای پرسپولیسی ها عنوان کرد: این اتهام 
است. اگر مدرک دارند باید بگویند طبق این مدرک این اتفاق 
افتاده است. ضمن اینکه ربطی به پرسپولیس ندارد. اگر کسی 
خلافی انجام بدهد، پلیس و دادگاه باید محاکمه کنند. درفوتبال 
هم مراجعی مثل سازمان لیگ یا کمیته انضباطی باید دنبال این 
بروند که آیا این اتفاق افتاده یا نیفتاده است. وی درمورد بگومگوی 
نکونام و گل محمدی، عنوان کرد: همان طور که گفتم؛ خیلی اتفاق 
زننده و بدی بود. جز اینکه خودمان را مقابل بقیه بی احترام کنیم 
چیزی ندارد. هر دو بزرگوار برای این فوتبال زحمت کشیدند و 
امیدوارم دیگر شاهد این اتفاقات نباشیم. درمجموع برای وضع یک 
قانون، باید چنین عواقبی را هم درنظر بگیریم. با این تصمیمات 
شاید غیرتخصصی چنین اتفاقاتی هم رخ می دهد. قول می دهم 
این قانون هم مثل خیلی از قوانینی که گذاشتند و دوباره برداشتند، 
باشکست مواجه می شود. پاشازاده افزود: کار از بنیان خراب است. 
وقتی من بودجه ندارم چکار می شود کرد؟ به عنوان مثال وقتی من 
بودجه ندارم و می خواهم در مسابقات اتوموبیلرانی شرکت کنم، 
باید پراید بخرم و در این مسابقه معلوم است کسی که بنز دارد 
برنده می شود. باید دودوتاچهارتایی باشد. اگر درآمد را درست 

کنیم، خیلی از مشکلات فوتبال ما حل می شود. 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: تیم فوتبال استقلال روز پنجشنبه در چارچوب 
هفته نهم لیگ برتر به مصاف شمس آذر قزوین رفت و به 
تساوی -2 2 رضایت داد. شاگردان جواد نکونام پس از این 
بازی، روز جمعه گذشته به ریکاوری پرداختند و دیروز نیز 
استراحت را در برنامه خود دارند. طی روزهای اخیر شایعاتی 
مبنی بر به تعویق افتادن دیدار استقلال و تراکتور به خاطر 
برگزاری اردوی تیم ملی مطرح شده است. بااینحال کادرفنی 
آبی های تهران مخالف این مساله است و روی برگزاری بازی 
در زمان اعلام شده تاکید دارد. ضمن اینکه مربیان استقلال 
اعلام کرده اند این تیم حتی حاضر است با تراکتور در روزی 
زودتر از بیستم آبان بازی کند تا بازیکنان با تحمل تعطیلی 
دوباره و اجباری، از شرایط مسابقه دور نشوند. برنامه بازیکنان 
استقلال منوط به قطعی بودن زمان دیدار این تیم مقابل 

تراکتور است. 

بیــن المــلل 

  دومین باخت فصل تیم فوتبال اتلتیکومادرید جمعه 
شب گذشته در خانه لاس پالماس رقم خورد و این تیم که 
می توانست به صدر جدول صعود کند، حالا خطر از دست 
دادن رده سوم را احساس می کند. همین موضوع هم سبب 
شد که خبرنگاران اسپانیایی در پایان بازی به عملکرد روخی 
بلانکو ایراد بگیرند و سرمربی تیم دیه گو سیمئونه هم به 
شیوه ای کنایه آمیز جواب شان را داد. سیمئونه در پاسخ 
به انتقاد ها گفت: در ابتدا می گفتید که ما برای قهرمانی 
می جنگیم و حالا وضعیت تیم به نیاز به پیشرفت تغییر کرده 
است! بهتر است که تعادل داشته باشیم. سیمئونه ادامه داد: 
حریف بازی بسیار خوبی ارائه کرد و پیروزی حقش بود. ما هم 
نتوانستیم بازی مورد نظرمان را انجام دهیم. به آنها تبریک 
می گویم چون سزاوار این برد بودند. بازیکنانم هرچه در توان 
داشتند گذاشتند. فرصت هایی برای گلزنی در نیمه اول و دوم 
داشتیم اما نشد که به گل برسیم. الان هم فقط باید خودمان 

را برای بازی سه شنبه شب در لیگ قهرمانان آماده کنیم. 

دیویدتیلورمربیمیشود 
ایسنا: فدراسیون کشتی آمریکا به دنبال 
استفاده از توانمندی های دیوید تیلور در امر 
مربیگری و آموزش کشتی گیران جوان است. به 
گزارش سایت essentiallysports، جامعه 
کشتی می خواهد تا جایی که ممکن است از 
ظرفیت  و توانمندی های دیوید تیلور استفاده 
کند. قهرمان وزن ۸۶ کیلوگرم پس از قهرمانی 
جهان و پیروزی مقابل حسن یزدانی از ایران، حالا 
به دنبال دفاع از عنوان قهرمانی در المپیک 2۰2۴ 
پاریس است. او با تجربه و مهارت، تسلط زیادی 
در وزن خود دارد. مربیگری کشتی گیران جوان 
و آموزش شیوه های کشتی به آنها یکی از نکات 
مهم است. چیزهای زیادی وجود دارد که این 
ورزشکاران جوان می توانند از جادوگر یاد بگیرند. 
دیوید تیلور به نظر می رسد مشتاقانه منتظر انتقال 
دانش کشتی خود به جانشینانش است. خود او 
در این زمینه می گوید: به عنوان یک ورزشکار، 
وقتی تمرکز شما بر بردن یا باخت است، متوجه 
خیلی از نکات اصلی و مهم نمی شوید. مسابقه 
دادن بهترین فرصت برای آزمایش مهارت ها و 
تکنیک هایی است که در تمرینات یاد می گیرید. 
ورزشکاران جوان باید با ظرافت مدیریت شوند 
تا بهترین عملکردشان را نشان دهند. اشتباه 
سریعترین و ساده ترین راه برای یادگیری است. 
واضح است که تمرکز دیوید تیلور روی تغییر از 
تلاش برای برنده شدن به توسعه مهارت های 
کشتی مربوطه می شود. دیوید تیلور می گوید: 
بحث برنده شدن نباید مطرح باشد. باید به کشتی 
گیر جوان گفت: من واقعاً اهمیتی نمی دهم که 
تو تورنمنت را ببری یا اول، سوم، پنجم، هفتم، 

هشتم شوی. 

 منهای فوتبال

خداحافظیدومینمربیپرافتخار 
جهانازمربیگری

میرچا لوچسکیو در ۷۸ سالگی از دنیای 
 ،rbc مربیگری خداحافظی کرد. به گزارش
میرچا لوچسکیو در رده پرافتخارترین مربیان 
جهان قرار دارد. او ۳۳ جام قهرمانی را به دست 
آورده و ۱۴ تیم را هدایت کرده است. این مربی 
رومانیایی شب گذشته از سرمربیگری دیناموکیف 
استعفا داد و اعلام کرد دیگر مربیگری نخواهد 
کرد. لوچسکیو که مربیگری را از سال ۱۹۷۹ آغاز 
کرد، سابقه کار در تیم های زنیت، شاختار، اینتر 
و تیم هایی در رومانی و ترکیه را دارد. لوچسکیو 
پس از شکست یک بر صفر دینامو از سمت خود 
استعفا داد و گفت: امروز نمی خواهم درباره بازی 
صحبت کنم. می خواهم بگویم که ۱5 سال را در 
اوکراین به فوتبال اختصاص دادم. اینجا جایی بود 

که تصمیم گرفتم به دوران فوتبالم پایان دهم. 

 ویــژه

ازدهداریتانکوناموگلمحمدی

در مورد تقابل پیش آمده بین جواد نکونام و یحیی 
گل محمدی سرمربیان استقلال و پرسپولیس باید بگویم اصلا 
توقع نداشتم چنین اتفاقی بین دو شاگرد قدیمی ام بیفتد. باورم 
نمی شود که این دو چنین حرف هایی زده اند. هر دوی این نفرات 
وقتی شاگرد من بودند بچه های لوطی، با معرفت و با اخلاقی 
بودند و نمی دانم با گذشت این سال ها چه اتفاقی افتاده است 
که این حرف ها را زده اند. شاید فشار عصبی باعث شده تا اینطور 
جملات بدی را بگویند. برای هر دو نفر من هیچ توصیه ای 
نمی توانم داشته باشم چون نمی دانم دقیقا چه عواملی باعث 
شده تا این طور ناراحت باشند اما هر چه باشد توقع نداشتم 
اصلا این طور واکنش نشان دهند. ما فوتبال اروپا را می بینیم 
که مربیان بعد از بازی با هر نتیجه ای خیلی راحت با هم برخورد 
می کنند اما متاسفانه در ایران نمی دانم چه فعل و انفعالاتی 
رخ می دهد که رفتارها طور دیگری می شود. انگار همه عصبی 
شده اند. بازیکنان را می بینم که با کوچک ترین تذکر داور به هم 
می ریزند و به سمت داور حمله می کنند. در کدام لیگ دنیا شما 
چنین رفتارهایی می بینید؟ داور بیچاره در ایران مدام ترس 
دارد. مثلا اگر در ورزشگاهی که طرفداران یک تیم بیشتر باشند 
و تیم مورد نظر ببازد آن داور دیگر مگر جرات دارد تنهایی از 
ورزشگاه بیرون برود؟ تا زمانی که قانون درستی نداشته باشیم 
بساط فوتبالمان همین است. این هرج و مرج ادامه دار خواهد 
بود. در قبال رفتارهایی که با داور می شود باید محرومیت وجود 
داشته باشد. شما دیدید که وقتی رئیس فوتبا اسپانیا یک 
اشتباه عمدی یا سهوی کرد چطور با او برخورد شد، اما شک 
نکنید اگر ایران بود با تبصره و بند ماجرا تمام می شد و خبری 
از عزل و محرومیت هم نبود. وقتی مردم این چیزها را می بینند 
ذهنشان خراب می شود. این راهی که نکونام و گل محمدی در 
آن قرار دارند ما سالها قبل خیلی از این مسیر را رفته ایم و در 
تیم های مختلف مربیگری و کاپیتان بوده ایم. تنها چیزی که 
در فوتبال و در زندگی مهم است و می ماند اعتبار و احترام و 
شخصیت است. چرا بعد از این همه سال همه از مرحوم دهداری 
می گویند؟ مگر بازیکن و مربی بهتر از او نداشتیم؟ داشتیم 
اما دهداری شخصیتی از خود به جا گذاشته بود که فراموش 
نشدنی است. مربی باید با مردم رو راست باشد و چیزی جز 
ادب و احترام در ذهن باقی نمی ماند. مربی که دنبال رای جمع 
کردن برای خودش باشد تهش به دیوار می رسد. چقدر خوب 
است که مربیان ما راه درست را انتخاب کنند. فوتبال در همه 
جای دنیا درآمدزا است اما در کشورما هزینه بر است. پرسپولیس 
و استقلال هم متاسفانه وابستگی به وزارت ورزش دارند و 
تکلیفشان خیلی مشخص نیست. مشخص است که همیشه با 
مشکل مالی روبه رو هستند. تیم فوتبال که فقط ۱۱ نفر نیست 
بلکه تیم مدیریتی و مالی و تدارکاتی خوب مهم ترین کمک را 
به تیم می کنند. بازیکنان فوتبال هم خرج زندگی می دهند 
وقتی پرداختی آنها به مشکل می خورد انگیزه خود را از دست 
می دهند. این مربی و بازیکن است که وقتی تیم نتیجه نگیرد در 
معرض فحش و حیا کن رها کن قرار می گیرد و به مدیر که کسی 
ایراد نمی گیرد. مسلم است که وضعیت استقلال و پرسپولیس 
با این شرایط سخت است و هیچ وقت با تیم های صنعتی قابل 
مقایسه نیستند. مدیریت فوتبال ما نباید دنبال سیاسی کاری 
باشد. درست است که می گوییم ورزش از سیاست جداست اما 
کسی که در ورزش مدیریت می کند باید با سیاست رفتار کند. 

حسن روشن پیشکسوت فوتبال در خصوص 
وضعیت تیم استقلال در صدر جدول رده بندی 
و البته بحث های میان نکونام و گل محمدی 

صحبت کرد. 
 درباره حضور استقلال در صدر جدول 

رده بندی لیگ برتر چه نظری دارید؟
از لحاظ کسب نتیجه عملکرد تیم خوب است. 
استقلال فصل را سخت و با مشکلات شروع کرد 
ولی توانسته امتیازات خوبی بگیرد. ایرادهایی در 
شکل بازی تیم است که باید اصلاح شود ولی در 

مجموع عملکرد تیم خوب بوده است. 
 برخی معتقدند استقلال به حریف 
سرسختی نخورده و فقط سپاهان حریف 

قدرتمندی بوده!
 استقلال هم به تیم های قوی خورده هم 
نخورده، نتایج دیگر مدعیان نشان می دهد 
بازی های این فصل سخت است و حاشیه 
امنیتی نیست. همه تیم ها به اندازه زورشان 
مزاحمت هایی دارند و اگر روزشان باشد که 
خیلی هم سرسخت هستند. فکر می کنم بدترین 
عیب استقلال مدیریت باشگاه است. در زمین 
قضیه تقریبا حل شده و مدیریت اگر با همین 
وضع جلو برود و تصمیم عجیبی نگیرد، شرایط 
خوب است. اگر حمایت مدنظر تیم را بهتر کنند 
که عالی است چون تیم با آرامش و حمایت 

مدیریت می تواند نتیجه لازم را بگیرد. 
 جواد نکونام و یحیی گل محمدی در 
صحبت های خود علیه یکدیگر موضع 

گرفته اند!
 به من مربوط نیست ولی هر دو نفر باید 
خودشان را جمع و جور کنند. راجع به این چیزها 
دخالت نمی کنم چون همان مثلی می شود که 
یک نفر رفت وسط دو تا پاسبان و گفت مرا کجا 
می برید. دخالت کردن در دعوای دو مربی کار 
درستی نیست. از طرف پیشکسوتان پرسپولیس 
هم کسی دخالت نکند تا اختلاف شان را کنار 
بگذارند. این دو مربی کری دارند و خانی عضو 
هیات مدیره باشگاه استقلال هم نباید وارد ماجرا 
می شد و دعوا در خود مربیان حل می شود. هر 
دو مربی شخصیت خودشان را نشان دادند و 
حرف های خوب ودرستی در مورد هم نزدند. باز 
هم می گویم که خودشان را جمع و جور کنند؛ 
دو بازیکن سابق تیم ملی بودند و در کنار هم 
بازی کردند، به جای آنکه به هم باشند علیه هم 
شده اند و این کارها بچه گانه است. در عین رقابت 

با هم رفاقت کنند. 

روشن:
نکوناموگلمحمدی

بایدخودشانرا
جمعوجورکنند

برایان دابو پس از 
جنجالی که در ورزشگاه 
وطنی قائمشهر به پا 
کرد، در دیدار بعدی 
چند  ن  شا پو یی  طلا
دقیقه ای فرصت بازی 

پیدا کرد.

 ، ی محمد ر پو حسین 
مدیرعامل باشگاه مس 
رفسنجان به مناسبت 
روز مربی نسبت به تقدیر 
از اعضای کادرفنی تیم 
فوتبال بزرگسالان این 

باشگاه اقدام کرد. 

احسان محمدی، رئیس دپارتمان 
مسئولیت اجتماعی فدراسیون 
ه  رگا کا در  یران،  ا فوتبال 
»پرسونال برندیگ« جایگاه و 
شخصی  برندسازی  اهمیت 
)Personal branding( در آینده 
مربیان جوان را تدریس کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

        آموزش   فرصت تشکر

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ: نیاز داریم هفته دهم لیگ برتر لغو نشود 

ابوالقاسم پور: نکونام و گل محمدی گوشت هم را بخورند استخوان هم را دور نمی اندازند 

سهیل مهدی در گفت وگو با فارس، درمورد 
اینکه ظاهرا قرار است نشستی با امیر قلعه نویی 
و مهدی نبی برای تصمیم گیری برگزاری 
دیدارهای هفته دهم لیگ برتر برگزار شود، 
اظهار داشت: هنوز از ما دعوت نشده است. 
وی درمورد احتمال لغو هفته دهم، عنوان 
کرد: ابتدا باید دید در این جلسه چه اتفاقی 
می افتد. نباید پیش از برگزاری جلسه هدف 
خود را بگوییم. هر احتمالی ممکن است رخ 
بدهد. باید دید چه اتفاقی رخ می دهد و از 
ما چه می خواهند. مسئول کمیته مسابقات 
سازمان لیگ درواکنش به این موضوع که 
ظاهرا استقلالی ها حاضر هستند دیدار این تیم 
با تراکتور زودتر از 2۰ آبان برگزار شود، گفت: 

بعید می دانم بتوانیم چنین کاری انجام بدهیم. 
دوشنبه قرار است 2 بازی سنگین در ورزشگاه 
آزادی برگزار شود و اگر بازی استقلال و تراکتور 
در همان زمان هم برگزار شود، به سود چمن 
استادیوم آزادی است. مهدی درمورد اینکه 
آیا احتمال دارد بتوانند سرمربی تیم ملی را 
مجاب به برگزاری دیدارهای هفته دهم کنند، 
توضیح داد: همیشه گفته ام در اختیار تیم ملی 
هستیم و البته مشکلات خودمان را هم داریم. 
باید در مورد موارد مختلف با هم صحبت کنیم. 
خوشبختانه قلعه نویی یکی باتجربه ترین و 
باسابقه ترین سرمربیان لیگ است و فضای 
فوتبال و باشگاه ها را بهتر از خود من درک 
می کند. وقتی با او صحبت می کنم، خیالم 

راحت است. اجازه بدهید در جلسه پیش رو 
به جمع بندی برسیم. وی درپاسخ به این 
سوال که آیا سازمان لیگ تمایل به برگزاری 
هفته دهم در زمان مقرر دارد، گفت: نیاز لیگ 
و برنامه ریزی مسابقات این است که بازی های 
این هفته در زمان مقرر برگزار شود اما فضایی 
که به تیم ملی امید دادیم، خیلی فرصت های ما 
را تنگ کرد. ای کاش می توانستیم از فرصت ها 
برای تیم بزرگسالان نیز به راحتی استفاده 
کنیم اما پیش از این تصمیم گرفتیم به تیم 
امید کمک شود. هر زمانی داشتیم، در اختیار 
این تیم گذاشتیم. مسئول کمیته مسابقات 
سازمان لیگ اضافه کرد: قلعه نویی هم به 
درستی عنوان کرد زمانبندی لیگ برتر تاکنون 

هیچ کمکی به تیم ملی نکرده است زیرا همه 
فضاها را برای تیم امید گذاشتیم. باید دید نظر 
قلعه نویی چیست و چه کاری می توانیم انجام 
بدهیم اما نیاز لیگ این است که هفته دهم 
پیش از اردوی تیم ملی به اتمام برسد. مهدی 
درپاسخ به این سوال که آیا احتمال دارد به این 
نتیجه برسند فقط برخی بازی های هفته دهم 
لغو شود، تاکید کرد: حتی برگزار نشدن یک 
بازی هم، شرایط اداره لیگ را سخت می کند. 
پرسپولیس و سپاهان در شرایطی در هفته 
دهم باید به مصاف هم بروند که درگیر لیگ 
قهرمانان هستند. اگر آنها درگیر این مسابقات 
نبودند، همزمان با لیگ قهرمانان می توانستیم 

بازی های معوقه را برگزار کنیم. 

بهنام ابوالقاسم پور بازیکن اسبق تیم ملی کشورمان گفت: 
نکونام و گل محمدی 2 الگوی ورزشی هستند که اگر گوشت هم 

را بخورند، استخوان هم را دور نمی اندازند. 
 درگیری لفظی 

مورد  در  فارس،  با  در گفت وگو  پور  بوالقاسم  ا بهنام 
درگیری های لفظی اخیر جواد نکونام و یحیی گل محمدی 
اظهار داشت: هر دو از بزرگان ورزش و الگوهای جامعه ما هستند. 
همایون شاهرخی که سرمربی گل محمدی و نکونام در تیم ملی 
بود، می گوید من به شاگردان خود درس اخلاق و الگو بودن 
داده ام. افرادی که چنین مربی ای داشته اند، نباید در انظار مردم 

و رسانه ها به همدیگر بی احترامی کنند. 
 مربیان خارجی 

وی افزود: به مربیان خارجی نگاه کنید که پس از هر بازی 
چگونه همدیگر را                              بغل کرده و با هم رفیق هستند. استقلال و 
پرسپولیس طرفداران زیادی دارند و قطعا جوانان رفتار سرمربی 
این دو تیم را                              رصد می کنند، البته هم یحیی و هم جواد بچه های 
بااخلاقی هستند. ارتباط نزدیکی با هر دو نفر دارم و نمی خواهم 
در آینده از این دو نفر به بدی یاد شود. فوتبال و مربیگری تمام 
می شود. این دنیا ارزش چنین حرف هایی ندارد که بخواهند 

همدیگر را با القابی صدا کنند که درست نیست. 

 الگوبرداری 
مهاجم اسبق تیم ملی کشورمان تصریح کرد: از این مسائل 
فقط برخی سوءاستفاده و الگوبرداری بد می کنند. از گل محمدی 
و نکونام می خواهم دیگر چنین مسائلی را                              مطرح نکنند. روز 
گذشته درگیر بازی سایپا و خیبر خرم آباد بودم، اما وقتی شنیدم 
2 رفیق من این گونه علیه یکدیگر صحبت کرده اند، واقعا تعجب 
کردم. زیرا هر وقت با نکونام صحبت می کنم از یحیی تعریف 
کرده و هر موقع با گل محمدی حرف زدم، از جواد تعریف کرده 
است. از آنها می خواهم هرچه سریع تر این موارد را                              تمام کنند 

زیرا فضای جامعه ملتهب می شود. 
 آشتی کنان 

ابوالقاسم پور در پاسخ به این سؤال که آیا حاضر است جلسه ای 
برای آشتی کنان نکونام و گل محمدی برگزار کند، توضیح داد: 
قطعا این موضوع با یک صحبت خودمانی و بی سروصدا حل 
می شود. مسأله خاصی هم نیست. قطعا بزرگ ترها وسط می آیند 

و مشکل نکونام و گل محمدی را                              برطرف می کنند. 
 فدراسیون فوتبال 

وی در مورد نقش قوانین نقل و انتقالاتی فدراسیون فوتبال 
در ایجاد این درگیری ها عنوان کرد: یحیی گل محمدی و جواد 

نکونام، افرادی ورزشی هستند. آنها اگر گوشت هم را                              بخورند، 
استخوان هم را                              دور نمی اندازند. در مشکلات و شادی ها هوای هم 
را                              دارند. در فدراسیون فوتبال آدمی نمی بینم که بتواند ورزشی ها 
را                              به هم وصل کند. اگر چنین فردی در فدراسیون وجود داشت 
مشکلات این مجموعه را                              حل می کرد. اگر افرادی در فدراسیون 
بودند که منافع خود را                              در نظر نمی گرفتند، وضعیت فوتبال به 
اینجا نمی رسید. در آشتی دادن گل محمدی و نکونام فدراسیون 
نمی تواند نقشی داشته باشد. البته قوانینی که در مورد نقل و 
انتقالات تصویب شد، به نفع برخی ها است که دنبال سوءاستفاده 
بودند. افرادی این قوانین را                              تصویب کردند که خودشان در تیم ها 
ذی نفع هستند. اگر افراد غیرذی نفع را                              می آوردند، با نظرات 
کارشناسی خود می توانستند قوانین بسیار بهتری تصویب کنند. 

 وضعیت سایپا 
رئیس هیات مدیره باشگاه سایپا در مورد دور شدن این تیم از 
صدر جدول لیگ یک گفت: در حال حاضر -۶ 5 بازیکن اصلی ما 
مصدوم هستند و تیم از شرایط ایده آل خود فاصله گرفته است. 
امیدوار داوری ها نیز بهتر شود زیرا در هفته های اخیر به دلیل 
نبود نظارت در لیگ یک، از داوری صدمه دیده ایم. در همین 
بازی با خیبر خرم آباد که یک بر صفر شکست خوردیم، داور به 

ضرر سایپا و خیلی بد سوت زد. 

درگیری رسانه ای پرسپولیس و استقلال 

کسر قرارداد کسر قرارداد 
آبــی ها 

و طعنهو طعنه
 قـــرمز ها  قـــرمز ها 

همایون شاهرخی 
 کارشناس فوتبال 


